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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr LVI/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 19 kwietnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 19 kwietnia 2023 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:12 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

/ lista obecności sołtysów stanowią załączniki 2/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz 

Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, Dyrektor Środowiskowego Domu 

Samopomocy Tadeusz Piątkowski, Dyrektor Ośrodka Opieki Społecznej Ewa Pawlinów 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w miesiącu marcu, 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej w miesiącu marcu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 
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Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji Rewizyjnej w miesiącu marcu: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

2. Rozpatrzenie informacji nt. działalności rzeczowej i finansowej Środowiskowego 

Domu Samopomocy za 2022 rok. (druk nr 1310) 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor Tadeusz Piątkowski. Uzupełnił informację 

mówiąc, że funkcjonowanie ŚDS nie jest zagrożone. Środki finansowe na działalność są 

zabezpieczone, działalność sfinansowana jest ze środków rządowych. Wczoraj wpłynęło 

pismo z informacją, że środki na funkcjonowanie zostaną zwiększone o kwotę 340 zł na 

uczestnika od miesiąca stycznia do miesiąca grudnia, co całkowicie zabezpiecza 

funkcjonowanie jednostki 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zauważa, że ze sprawozdania widać jak wiele 

inicjatyw jest podejmowanych przez ŚDS. Zapytał jak sytuacja w jednostce wygląda pod 

względem osobowym? Ile osób korzysta z tej pomocy? 

Dyrektor Tadeusz Piątkowski oznajmił, że obecnie ze ŚDS korzysta 61 uczestników, 

stanowi to pełne obłożenie, gdyż SDS przewidziany jest na 60 osób zgodnie z 

rozporządzeniem. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie informacji nt. działalności rzeczowej i finansowej Środowiskowego Domu 

Samopomocy za 2022 rok. (druk nr 1310) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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3. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 2022 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 1311) 

Dyrektor Ewa Pawlinów omawia informacje zawarte w drukach dotyczących działalności 

Ośrodka Opieki Społecznej.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski zauważa, ż OPS ma co raz więcej zadań. Zapytał jak 

wygląda sprawa kadrowa w OPS? Czy rozbudowywana jest struktura zatrudnienia?  

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów oznajmiła, że na tą chwilę nie. Na dzień dzisiejszy w OPS jest 

67 etatów. Dyrektor liczy na to, że kadra się zwiększy, gdyż nie sposób zrealizować tak dużej 

ilości zadań przy tak małym zasobie kadrowym.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenia Sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 

2022 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 1311) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję ds. Wsi: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4. Sprawozdanie z realizacji zadań zawartych w Gminnym Programie Wspierania 

Rodziny dla Gminy Prudnik za rok 2022 (druk nr 1312) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenia  Sprawozdania z realizacji zadań zawartych w Gminnym Programie Wspierania 

Rodziny dla Gminy Prudnik za rok 2022 (druk nr 1312) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej (druk nr 1313) 

Dyrektor Ewa Pawlinów poinformowała sołtysów o dostępności kilkudziesięciu opasek 

bezpieczeństwa. Gdyby ktoś potrzebował można się zgłosić.  

Sołtys Moszczanki Mieczysław Partyczny poruszył temat złego zasięgu w miejscowości 

Moszczanka. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie informacji zostało poddane pod glosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Ocena zasobów pomocy społecznej (druk nr 1313) kolejno przez: 

Komisję ds.. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

6. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Prudnik za rok 

2022 (druk nr 1314) 

Informacje zawarte w druku omawia Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami Monika 

Gniecka - Witkowska.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał czy podejmowane są jakieś działania w 

kierunku odbierania elektroodpadów? Coraz więcej tego typu odpadów ląduje w rowach. Czy 

Gmina planuje powrót do odbierania takich odpadów?  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że problem faktycznie jest. Trzeba mieć jednak na 

uwadze, że sklepy sprzedające sprzęt elektryczny oferują odbiór zużytego sprzętu. Umowa 

jest podpisana do 2024, w związku z czym póki co nie są planowane zmiany w zasadach 

odbioru odpadów. Burmistrz dodał, że tego typu sprzęt można oddać na PSZOK, na terenach 
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wiejskich organizowane są zbiorki takiego sprzętu. Podkreślił, że sprzęt kompletny ma 

wartość, można go jeszcze wykorzystać.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie informacji dot. Analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Prudnik za rok 2022 (druk nr 1314) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

7. Zaopiniowanie uchwał pod obrady LXXVIII Sesji rady Miejskiej w Prudniku: 

Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1315) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1315) kolejno przez: 

Komisję ds. wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omawia Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorota Szmulik. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1316) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1316) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1317) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1317) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
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ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1318) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1318) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1319) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1319) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1320) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1320) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1321) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1321) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1322) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1322) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1323) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1323) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1324) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1324) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji 

Programu Priorytetowego "Ciepłe Mieszkanie" (druk nr 1325) 

Burmistrz Prudnika poinformował, że wczoraj podpisana została umowa z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska, gdyż gmina aplikowała o te środki w tamtym roku. Gmina 

otrzymała 462 500 zł, a uchwała musi zostać podjęta  w celu wydatkowania środków. 

Ponadto gmina Prudnik otrzymała jedno z najwyższych dofinansowań w Województwie 

Opolskim, z czego będzie mogło skorzystać około 20 beneficjentów. Program skierowany jest 

do budynków wielorodzinnych. Do tej pory program „Czyste powietrze” skierowany był do 

budynków jednorodzinnych. Burmistrz oznajmił, że na sesji będzie apelował do wszystkich 

tych, którzy mogliby skorzystać z programu. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał o to co będzie brane pod uwagę przy kosztach 

kwalifikowanych jeżeli chodzi o dochody beneficjenta, skoro program kierowany jest do 

wspólnot?   

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poprosił, aby szczegółowe pytania kierować do wydziału 

merytorycznego.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji 

Programu Priorytetowego "Ciepłe Mieszkanie" (druk nr 1325) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Prudniku z filią w Wieszczynie (druk nr 1326) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Prudniku z filią w Wieszczynie (druk nr 1326) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za świadczenia 

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik oraz za pobyt dzieci 

w oddziałach żłobkowych przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik 

(druk nr 1327) 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak zapewnił, że podwyżka nie dotknie osób najuboższych lub 

osób, które mają w przedszkolu więcej niż jedno dziecko.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za świadczenia 
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w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik oraz za pobyt dzieci 

w oddziałach żłobkowych przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk 

nr 1327) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1328) 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski poddał pod głosowanie wniosek Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o wprowadzenie do planu pracy Rady Miejskiej 

sprawozdania Nadleśnictwa Prudnik za 2022 r. w miesiącu listopadzie.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie wniosku Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o wprowadzenie do planu 

pracy Rady Miejskiej sprawozdania Nadleśnictwa Prudnik za 2022 r. w miesiącu listopadzie 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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Wobec powyższego głosowania wniosek Komisji został przyjęty. 

Projekt uchwały z uwzględnieniem wniosku został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1328) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1329) 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski poddał pod głosowanie wniosek Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o wprowadzenie do planu pracy poszczególnych komisji 

Rady Miejskiej sprawozdania Nadleśnictwa Prudnik za 2022 r. w miesiącu listopadzie.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie wniosku Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o wprowadzenie do planu 

pracy poszczególnych komisji Rady Miejskiej sprawozdania Nadleśnictwa Prudnik za 2022 r. 

w miesiącu listopadzie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 
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Katarzyna Rożek 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1329) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

8. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski o przeglądzie rowów melioracyjnych. Proponuje 

ustalenie terminu.  

Sołtysi proponują termin po majówce.  

Radny Marcin Krasoń oznajmił, że w Agencji Rozwoju i Restrukturyzacji Rolnictwa można 

pozyskać dofinansowanie, po uzgodnieniach ze spółką wodną, na naprawę rowów 

melioracyjnych.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski oznajmi, że na terenie Gminy Prudnik nie ma chyba 

spółki wodnej, jednak do tematu można się odnieść.  

Mieczysław Mrozek zapytał czy w objeździe po rowach mógłby brać udział jakiś urzędnik, 

który powie, który rów należy do gminy?  

Burmistrz Prudnika oznajmił, że jeżeli są problematyczne tematy to prosi zgłosić się do 

Naczelnika Szymona Kroczaka, który powie, który rów należy do gminy.  

Sołtys Jan Laicht  pyta o przepusty.  

Burmistrz prosi na przeglądzie wskazać wszystkie newralgiczne miejsca.  

Sołtys Moszczanki Mieczysław Partyczny wnioskuje, aby włączyć do tej komisji 

przedstawiciela Starostwa. 

 

Określenie obszaru kontroli pod absolutorium.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski proponuje kontrole Centrum Przesiadkowego 

Radny Stanisław Mięczakowski proponuje kontrolę inwestycji przebudowy ulicy Staszica. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Kontrola inwestycji pod absolutoriom: - Dworzec PKS od momentu ogłoszenia przetargu, 

poprzez wykonanie, po odbiór - przebudowa ulicy Staszica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

  

Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

Andrzej Gajewski 

  

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


